
   
 

   
 

Jaarverslag over 2022 
 
Gelukkig heeft 2022 heeft ons weer teruggebracht naar het normale leven. 
Geen bijzondere maatregelen, geen beperkingen t.a.v. het verenigingsleven en een toekomst die 
we weer positief kunnen inrichten. Als vereniging hebben we niet te veel hoeven lijden onder de 
beperkingen. We hebben het sociale verenigingsleven gemist en missen wat kantine- en winkel 
inkomsten. 
 
Het bestuur heeft regelmatig de gemeente moeten melden dat de waterstand in de sloten op 
oost kritisch werd en er weer water stond in een huisje. Bij de ingangen op west deed zich 
wateroverlast voor waardoor ons complex alleen met kaplaarzen aan betreden kon worden.  
In hun verklaring wijst men op de klimaatverandering en de bodemverlaging die zich in het hele 
Beatrixpark zou voordoen. Besluitvorming m.b.t. een grote pompcapaciteit schijnt in gang te zijn 
gezet. 
   Wij blijven dit als prioriteit 1 monitoren en overwegen een onderzoek te laten uitvoeren om 
het naar onze mening falende waterbeleid helder te krijgen. Met een deskundigenrapport 
kunnen we in ieder geval de visie van de gemeente toetsen en biedt ons dat een kans om de 
financiële gevolgen te claimen. (?) 
 
De vraag naar Volkstuinen heeft sinds (en door) de COVID-uitbraak een ware vlucht genomen. 
We hebben een lijst van 110 kandidaten waarvan er 35 een intakegesprek hebben gehad. We 
hebben in 2022 slechts 10 tuinen verkocht, waarschijnlijk omdat we in eerdere jaren veel (vaak 
oudere) leden hebben zien vertrekken.  
   Opgemerkt kan worden dat er steeds meer gekozen wordt voor nieuwe huisjes of een luxueuze 
uitbreiding.   
 
Onze financiële positie is nog steeds sterk en de ledenbijdrage kan zonder verhoging 
gehandhaafd blijven. In de kantine en tuiwinkel kan nu per pin betaald worden, wat veel 
rompslop scheelt. 
   Onderzoek vanuit de gemeente heft uitgewezen, dat onze tuinen geen loodverontreiniging 
vertonen.  
   Voor ‘het seizoen’ van start kon gaan, werden we op 18 februari overvallen door de zwaarste 
storm sinds 22 jaar die veel schade op tuinen heeft veroorzaakt.  
   De viering van het 60-jarig jubileum is i.v.m. gebrek aan vrijwilligers afgelast. 
 
Dit jaar er zijn weer veel groenactiviteiten georganiseerd, uiteenlopend van onze ‘vroege 
vogelwandeling’, snoeiworkshop tot stekjesmarkt en (voor het eerst) de open tuinendag waarbij 
tuinders hun tuin konden opstellen voor medetuinders en bezoekers van buitenaf. 
Onze 3e mid-zomerse visproeverij trok weer een record aantal bezoekers (ca. 150). 
Er zijn vele ontspanningsactiviteiten georganiseerd, waaronder ook voor jongere kinderen. 
 
Het gemeentelijk groenbeheer is aangepast. De slootkanten zijn flora- en fauna-vriendelijk 
aangepast, fruitbomen geplant en de grasvelden worden nu zo gemaaid dat er ruimte komt voor 
wilde bloemen en insecten. Een en ander heeft tot gevolg dat er iets minder onderhoudswerk zal 
overblijven voor de werkbeurters. 
   Door de milde winters zijn een aantal grote en beeldbepalende sparren zo aangetast door de 
Groene sparrenluis, dat deze bomen moesten gekapt. 



   
 

   
 

 
Er is grote zorg over de bemensing van de kantine. Wij hebben al een aantal oproepen gedaan, 
maar dit heeft tot dusver niets opgeleverd. De consequentie hiervan kan zijn dat we de kantine 
op enige termijn vaker moeten sluiten. Dit kan een zeer negatieve uitstraling betekenen voor het 
verenigingsleven en zal ook ons aanzien naar de gemeente toe geen goed doen. 
 
Om onze kantine meer in beeld te brengen zijn er bordjes geplaatst aan de ingangen met de 
vermelding dat we een kantine hebben met terras aan het water en Jeu de boules. Helaas wordt 
er van de Jeu de boules nauwelijks gebruik gemaakt. We hebben wel kunnen constateren dat er 
wat extra passanten de kantine bezoeken. 
 
 
 


